

PROTECTION ANTICHUTE Harnais ET10 and ET11

FALL PROTECTION ET10 and ET11 harnesses



FR

Les harnais ET10 et ET11 sont des harnais d'entrée de gamme destinés à être utilisés pour des interventions de courtes durées. Ils sont conformes aux exigences de la norme européenne EN 361 et sont destinés à retenir la chute d'un homme.

GB

ET 10 and ET 11 harnesses are value for money harnesses intended for light use (short periods of time). They comply with the requirements of the European standard EN 361 and are designed that in the event of a fall, the fall will be arrested.

Harnais ET10 / Harness ET10



FR

Le ET10 est le harnais économique de la gamme "ET" de TRACTEL®. Il est équipé de 2 bretelles + un point d'ancrage dorsal réglable par une double boucle RAPCO PLATE. Ce harnais est sans sous-fessière.

Code : 050402

GB

The ET10 is the standard harness in the Tractel ET range. It has 2 shoulder straps + a back anchorage point + 2 adjustment straps with double RAPCO Plate buckles. This harness does not have under-buttock straps.

Code : 050402

Harnais ET11 / Harness ET11

FR

Le ET11 est le harnais économique le plus technique de la gamme "ET" de TRACTEL®. C'est un harnais ET10 avec un point d'ancrage sternal en sangle. Il est équipé de 2 bretelles + un point d'ancrage dorsal réglable par une double boucle RAPCO PLATE. Ce harnais est sans sous-fessière.

Code : 050422

GB

The ET 11 is the technical harness in the Tractel ET range. It is a ET10 harness with a webbing sternal anchorage point. It has 2 shoulder straps + a back anchorage point + a webbing sternal anchorage point + 2 adjustment straps with double RAPCO Plate buckles. This harness does not have under-buttock straps.

Code : 050422



Cachet du distributeur
Dealer stamp